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Šaltupis. 

 Susirinkime dalyvauja 45 klubo nariai (Viso klube 58 nariai) 

 Susirinkimui pirmininkauja rinkimų komisijos pirmininkas   Vilius Šaduikis 

 Sekretorė   Darata Puidokienė 

 Darbotvarkė: 

1. Klubo valdybos  pirmininko- prezidento ataskaita už 2018 – 2021 metus (E.Karčiauskas) 

2. Darbo įvertinimas 

3. Klubo prezidento ir valdybos rinkimai. 

4. Einamieji reikalai. 

1. Svarstyta:  

 Išklausyta Klubo prezidento Eimučio Karčiausko ataskaita. 

Prezidento ataskaita: Priedas Nr.1 

 Siūloma: Veiklą įvertinti „Patenkinamai“ 

 Nuspresta: Veiklą įvertinti „Patenkinamai“ 

   Balsavo: Vieningai (plojimais). 

  2. Svarstyta: Prezidento ir valdybos rinkimai. 

Susirinkimo pirmininkas primena, kad kandidatai į klubo prezidentus buvo registruojami iš anksto 

iki rugsėjo 29 d. 18 val. Yra  dvi kandidatūros: Alvydas Peištaras ir Kęstutis Virbalis. 

Pasisako abu kandidatai apie savo programas ateinančiai kadencijai. 

A.Peištaras: toliau tęsti darbus, jauninti klubą, įjungiant jaunesnius senjorus. Organizuoti 

ekspediciją į Pietvakarių Pamyrą ir kopti į lietuviškas viršūnes. 

K.Virbalis: sutinku su A.Peištaru, kad reikia pritraukti jaunus žmones ir svarbus tikslas, kad 

žmonės nevaikščiotų pavieniai neorganizuotai. Jau praėjo 45 metai nuo  pirmo įkopimo į Kauno viršūnę, 

todėl turime pakartoti kitą sezoną. 

Debatai: Janina Šilinskaitė siūlo K.Virbalį - turintis didelę vadybininko patirtį, nekonfliktuojantis. 

Vaclovas Paplauskas: atstovauju Panevėžio miesto klubui. Siūlau padaryti atskirą uolų laipiojimo sekciją, 

nes praėjusį laikotarpį veikla vyko prie Pagonijos bokšto. Mūsų pareiga aplankyti žuvusių alpinistų kapus, 

kopti į lietuviškas viršūnes. A.Gružauskas: klubas turi augti, jaunėti, auginti būsimus alpinistus. 

E.Karčiauskas: nereikia klubo skaidyti, o geriau įtraukti šeimas, visi gali rasti sau tinkamų veiklų. 

J.Antanavičius: skaičiau sportines biografijas, kandidatų prašau atsakyti, dėl kokių motyvų nutraukė 

alpinistinę karjerą. 



Atsako A. Peištaras: Dar 2018 m buvau PV Pamyre, kasmet dalyvauju laipiojimo uolomis 

varžybose Lietuvoje, Latvijoje, Lenkijoje, Peterburge. 

K.Virbalis: Nenutraukiau, keliauju į nesudėtingas viršūnes, vežu  norinčius pažinti kalnus žmones. 

Vilius Šaduikis: Mes renkame žmogų, nuo kurio priklauso mūsų klubo veikla ir ateitis. Reikia 

vadybininko, kuris ruoštų perspektyvą. Kiekvienas klubo narys gali turėti savo požiūrį ir nuomonę. 

Svarstyta: Balsuoti už du kanditatus: A.Peištarą ir K Virbalį. 

Balsų skaičiavimo komisija sudaro A.Šukys, I.Jagminaitė 

Skaičiavimą vykdo pagal stalus, išsidėsčiusius salėje. 

Balsavimo rezultatai: už Alvydą Peištarą – 20 balsų. Už Kęstutį Virbalį – 21 , susilaikė – 4 nariai. 

Pasiūlyta: Patvirtinti balsavimo rezultatus. 

Patvirtinta vienbalsiai.      Klubo prezidentu išrinktas Kęstutis Virbalis 

Prezidentas į valdybą pasiūlė rinkti 11 narių ir pasiūlė 13 kandidatų:  

1.Kęstutis Virbalis  2. Alvydas Peištaras 3. Judita Burokaitė. 4. Jūratė Bajorienė 5. Artūras 
Gružauskas. 6. Alfredas Stankus.7. Vytautas Zinkevičius. 8. Gražina Mikušauskaitė 9. Milda 
Repečkaitė 10.  Darata Puidokienė 11. Roma Gudelienė 12.Marija Peseckienė 13. Jaras Okulič 
Kazarinas 

Po kandidatų pasisakymų ir diskusijos sąraše liko 11 kandidatų.  Trys kandidatai: Milda 
Repečkaitė, Roma Gudelienė ir Marija Peseckienė buvo išbraukti, nes nedalyvavo susirinkime. 
Įjungtas vienas naujas kandidatas – Irena  Jagminaitė. 
Kartu  buvo aptartas valdybos narių pasiskirstymas pareigom: 
 

1. Kęstutis Virbalis – valdybos pirmininkas – klubo prezidentas 
2. Alvydas Peištaras – valdybos pirmininko pavaduotojas – klubo viceprezidentas. 

3. Judita Burokaitė- sekretorė 

4. Jūratė Bajorienė – ats. už trenerių darbą, 

5.  Artūras Gružauskas – ats. už laipiojimo uolomis treniruotes 

6.  Alfredas Stankus – ats. už informatiką ir IT 

7. Vytautas Zinkevičius – Informacija ir foto 

8. Gražina Mikušauskaitė – ats. už kultūrinę veiklą 

9.  Irena Jagminaitė - finansistė 

10.  Darata Puidokienė - revizorė 

11. Jaras Okulič- Kazarinas – ats. už Alpinizmo Vikį. 

 Už valdybą balsavo vienbalsiai. 

 



4. Einamieji reikalai. 

Buvo pagerbti buvę valdybos nariai, po to - jubiliatai: Jaras Okulič-Kazarinas ir Gražina 

Mikušauskaitė. 

 

   Pirmininkas                                                     Vilius Šaduikis 

 

  Sekretorė                             Darata Puidokienė 

  

 


